
 Provincie Arrondissement Gemeente 

OOST-VLAANDEREN DENDERMONDE BERLARE 

OVERZICHTSLIJST GEMEENTERAAD 25 JANUARI 2012 

Aanwezig: 

Gabriëls Katja, voorzitter; 

De Lausnay Anne-Marie, Kets René, Wettinck Julien, Arbijn Wim, Temmerman Tom, schepenen; 

Cooreman Gunther, schepen van rechtswege; 

Vercruyssen Luc, Verhofstadt Francky, Meyers Carine, Zaman Marleen, De Palmenaer Jan, Van Malderen 

Patrick, Schatteman Freddy, Van Driessche An, Baeyens Steven, Vandoolaeghe Piet, Maes Raf, De Coster 

Willy, Van Acker Erik, Malfliet Kris, raadsleden; 

Lippens Frank, secretaris 

Afwezig: 

Vis Tania, Landuyt Dion, raadsleden; 

Vercruyssen Luc, raadslid afwezig voor 1., 2.; 

Zaman Marleen, raadslid afwezig voor 1. 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuren van de notulen van de zitting van 21/12/2011 

 

Op vraag van de voorzitter wordt eenparig beslist agendapunt 9: goedkeuring jaarrekening en budget 

ILV burensportdienst Schelde-Durme van de agenda te schrappen. 

 

De notulen worden eenparigheid van stemmen goedgekeurd mits aanpassing in de Varia bij punt 4 

Raadslid Maes informeert niet naar de aanschaf  van Eva-voertuigen maar vroeg om te overwegen 

oplaadpunten te voorzien. 

 

2. Kennisname interne kredietaanpassing 1 - dienstjaar 2011 

 

Neemt akte van de interne kredietaanpassing 1, dienstjaar 2011 voor een bedrag van 131.295,54 euro. 

 

3. Goedkeuren bestek en gunningswijze: leningen 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, Tom Temmerman, 

Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, 

An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 

afwezig, Tania Vis Dion Landuyt  

 

Keurt het bestek opgemaakt door de financiële dienst voor het aangaan van leningen ter financiering 

van de thesauriebehoeften 2012-2013 van de gemeente goed. 

 

4. Goedkeuren bestek, raming en gunningswijze: beheerswerken kasteelpark 2012/01 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis, Dion Landuyt 

 

Verleent goedkeuring aan het Bestek met nr. 2012/01 en de raming voor de opdracht “Beheerswerken 

kasteelpark”, opgesteld door de technische dienst 

 

Raming bedraagt 30.600,00 euro exclusief btw of 37.026,00 euro inclusief 21% btw. 

 

Gunningswijze: onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking. 

 

Budget: art 124/721-60 BDU 

 

5. Bekrachtigen collegebesluit  hoogdringend herstel riolering achter Sporthal Berlare 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt 

 

Bekrachtigt het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 20/12/2011 houdende bij 

hoogdringendheid laten uitvoeren van herstellingswerken aan de riolering achter de sporthal Berlare 

door de bvba algemene onderneming D’Heer, Genstesteenweg 307 A 9240 Zele voor een geraamd 

bedrag van 10.000,00 euro (exclusief btw) en dit zonder voldoende budget 2011. 



 

Budget voorzien in de eerstvolgende begrotingswijziging van 2012. 

 

6. Goedkeuren gratis grondafstand Bosstraat - Piron Invest 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt 

 

Keurt de gratis grondafstand voor realisatie van de verkaveling van 20 m² van de percelen Berlare 1ste 

afdeling sectie C nr 521E en 523E; gelegen in Bosstraat(buurtweg nr 92) en eigendom van Piron Invest 

s.a.r.l;On Biereg 15 L 9972 Lierer goed. 

 

7. Kennisname budgetwijziging 2 OCMW 

 

Neemt kennis van de budgetwijziging van het OCMW Berlare waardoor het gemeentelijk aandeel wordt 

herleid tot 1.662.253,83 euro. 

 

8. Kennisname budget 2012 en meerjarenplanning OCMW 

 

Neemt kennis van:  

Besluit van de Raad voor Maatschappelijk welzijn van Berlare van 15/12/2012 houdende goedkeuring 

van het budget 2012 van het OCMW binnen de goedgekeurde meerjarenplanning 2010-2013 met een 

gemeentelijk aandeel van 1.821.355,23 euro en geeft toelating om hiervoor 85.874,97 euro uit de 

reserves te nemen. 

 

Besluit van de raad van Maatschappelijk Welzijn van Berlare op 15/12/2011 van het berekend 

gemeentelijk aandeel 2013 in de werking van het OCMW Berlare binnen de goedgekeurde 

meerjarenplanning van 2.057.583,05 euro (1.798.375,93 euro te storten en 259.207,12 euro afname 

uit de reserves). 

 

Besluit van de raad van Maatschappelijk Welzijn van Berlare op 15/12/2011 van het berekend 

gemeentelijk aandeel 2014 in de werking van het OCMW Berlare van 2.065.076,92 euro 

(1.9000.000,00 euro te storten en 165.076,92 euro afname uit de reserves. 

 

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen om een doorlichting te laten doen van de 

gemeente en OCMW ter voorbereiding van de komende meerjarenplanning in de nieuwe legislatuur. 

 

9. Goedkeuring Jaarrekening en budget ILV burensportdienst Schelde-Durme 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt 

 

Heeft bij aanvang van de zitting op voorstel van de voorzitter  beslist van de behandeling van dit 

agendapunt uit te stellen. 

 

10. Kennisname verslag klachtenbehandeling 2011 

 

Neemt kennis van de klachten 2011. 

 

11. Goedkeuren gewijzigd arbeidsreglement: scholengemeenschap 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt  

 

Het bestaande arbeidsreglement van de gesubsidieerde gemeentelijke basisschool Uitbergen 

goedgekeurd bij ons besluit van 21/09/2011 wordt opgeheven met ingang van heden. 

 

Het nieuw arbeidsreglement gewoon basisonderwijs van de scholengemeenschap Scheldeland  wordt 

goedgekerud en maakt het toepasbaar op de personen die onder gezag arbeid verrichten in de 

Gesubsidieerde Gemeentelijke Basisschool Kleine Kouterstraat 1, 9290 Uitbergen.  

 

 

 



12. Goedkeuren schoolwerkplan voor het gemeentelijk onderwijs 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt 

 

Heft zijn besluit van 28/06/1999 houdende goedkeuring van een schoolwerkplan voor het 

gemeentelijk onderwijs op. 

 

Keurt het gewijzigd schoolwerkplan deel 1goed voor de gemeentelijke basisschool Uitbergen. Een 

behoorlijk geviseerd exemplaar van dit schoolwerkplan gaat als bijlage aan dit besluit. 

 

13. Aanduiden vertegenwoordiger en plaatsvervanger FRGE 

met 21 stemmen voor, Katja Gabriëls, Anne-Marie De Lausnay, René Kets, Julien Wettinck, Wim Arbijn, 

Tom Temmerman, Luc Vercruyssen, Francky Verhofstadt, Carine Meyers, Marleen Zaman, Jan De Palmenaer, 

Patrick Van Malderen, Freddy Schatteman, An Van Driessche, Steven Baeyens, Piet Vandoolaeghe, Raf Maes, 

Willy De Coster, Erik Van Acker, Kris Malfliet, Frank Van Laere, 2 afwezig, Tania Vis Dion Landuyt 

 

Stelt aan als afgevaardigde van de gemeente Berlare in de beleidsgroep van de Lokale Entiteit DDS voor 

de toepassingen van het Fonds ter Reductie van de Globale Energiekost de heer Wim Arbijn, schepen, 

Kruisstraat 45, 9290 Berlare. 

 

Stelt aan als plaatsvervangend afgevaardigde van de gemeente Berlare in de beleidsgroep van de 

Lokale Entiteit DDS voor de toepassingen van het Fonds ter Reductie van de Globale Energiekost 

mevrouw An Van Driessche, raadslid, Koffiesraat 25, 9290 Berlare. 

 

14. Varia 

 

1. Raadslid Maes stelt dat bij de Vrijwillige Brandweer van Berlare heel wat ongenoegen bestaat 

over het ingevoerde drie ploegenstelsel. Bovendien verzoekt hij om de Brandweer van Wichelen 

te herinneren aan de afspraken snelste adequate hulp want onlangs verschenen zij bij een 

brand in Berlare met heel veel manschappen. 

Antwoord:  

- Deze opmerkingen komen wat wrang over in een periode dat zeer veel wordt geïnvesteerd in 

de brandweer: nieuw reglement met financiële voordelen, aankoop materiaal en de bouw van 

een nieuwe kazerne. Het drie ploegenstelsel is ingevoerd in diezelfde geest namelijk om 

redenen van efficiëntie en kostprijs. Bovendien is het logisch dat voor kleine opdrachten niet 

gans het korps wordt opgeroepen. Een ploeg van 12 man moet volstaan. Uiteraard blijft de 

regeling voor dringende oproepen gelden. 

- Wat betreft de snelste adequate hulp is het zo dat wel degelijk afspraken werden gemaakt 

binnen de zone en dat deze officieel zullen worden gemaakt op de volgende 

gemeenteraadszitting.(nl. bij oproep 1 autopomp en 6 man). In dit geval betalen wij dus niet 

meer. 

 

2. Raadslid Baeyens informeert of het brandalarm in de Sporthal Berlare reeds is hersteld. 

Antwoord: 

Opdracht is gegeven maar feed- back over oplossing heeft ons nog niet bereikt 

 

3. Raadslid Maes kaart via projectie van een aantal foto’s volgende zaken aan: 

a. Drassige toestand van de looppiste achter de sporthal Overmere 

b. Verlichting in het Boerenkrijgpark Overmere en meer specifiek op het schuttersveld 

c. Beschadiging fit-o-meter in het sportpark Overmere 

d. Verlichting Donkkapel reeds beloofd op 23/11/2011 

e. Verlichting Donklaan: zelf aangebracht 

f. Put op parking CC-stroming zonder veiligheidsafsluiting. 

Antwoord: 

Algemeen vinden wij dit onderwerpen die via meldingskaart of eenvoudige melding kunnen 

gebeuren. Meer specifiek echter: 

a. Door het vochtige weder liggen veel terreinen drassig dit is ook voor de looppiste het 

geval. Bovendien zijn de werken nog niet opgeleverd en diende er inderdaad op 

aangeven van de technische dienst twee plaatsen bijkomend gedraineerd. 

b. Verlichting in het Boerenkrijgpark wordt bekeken. Wat de verlichting betreft van de 

schuttersstanden daar werd deze week samen met Eandis en de gilde een oplossing 

gezocht. 



c. Er is inderdaad schade aan de borden van de fit-o-meter vastgesteld, vermoedelijk als 

gevolg van de zware storm van onlangs. De nieuwe borden dienen aangeleverd door de 

Provincie en zijn besteld. 

d. Het is inderdaad zo dat het college van burgemeester en schepenen een offerte heeft 

ontvangen van Imewo voor aanbrengen van deze verlichting. De offerte is aanvaard 

maar nog niet uitgevoerd. Er zullen inlichtingen worden ingewonnen. 

e. Bedoelde verlichting is privaat initiatief. 

f. Zal worden nagekeken. 

 

4.  Raadslid De Palmenaer vraagt volgende zaken: 

a. Verwijderen van overhangende takken in de wegelken dat vertrekt vanuit de 

Moleneindestraat 

b. Nakijken verkeerd snelheidsbord in de Kerkstraat richting Lokeren 

c. Stand van zaken uitbreiding kerkhof Uitbergen 

d. Bekijken verkeerd bord aan het einde van het fietspad in de Veerstraat 

e. Waarom de Atletiekclub dit jaar niet kon beschikken over de gemeentelijke stoelen 

voor hun organisatie. 

Antwoorden: 

a. De eigenaar zal worden aangeschreven 

b. Het gewest heeft inderdaad verkeerde borden geplaatst. Dit is hun gemeld en zij zullen 

tot vervanging overgaan. 

c. Het dossier is lopende 

d. Dient inderdaad vervangen. 

e. Dit komt doordat reeds drie maand op voorhand alle stoelen waren gereserveerd voor 

het judotornooi. Misschien kan voor een aantal stoelen toch met de judo onderhandeld 

worden. 

 

5. Raadslid Van Malderen meldt dat het licht op het containerpark nog steeds voortdurend blijft 

branden. 

Antwoord: is reeds gemeld maar blijft de verantwoordelijkheid van Verko. 

6. De voorzitter meldt dat zij bij begin van de zitting raadsleden Landuyt en Vis is vergeten te 

verontschuldigen. Bovendien brengt zij ter kennis dat de raadszitting van 26/09/2012 niet 

doorgaat wegens kermis. 

 

 

Bekendgemaakt van 02/02/2012 tot en met 22/02/2012. 

 

De dossiers liggen ter inzage in het gemeentehuis te Berlare – secretariaat gedurende de werkuren. 

De lijst zal eveneens aangeplakt worden aan het vroegere gemeentehuis van Overmere en Uitbergen. 

 

Namens de gemeenteraad 

 

 

 

 

 

F. Lippens 

secretaris 

K. Gabriëls 

voorzitter 

 


